

سلفات ماغنسيوم ايفاد

Magnesium sulfate EFAD

مصدر مثالي للمغنيسيوم لتحفيز تكوين الكلوروفيل و تنشيط الانزيمات

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
Mg	9.6	ماغنسيوم

المميزات :

- الماغنسيوم عنصر أساسي في تكوين جزئ الكلوروفيل المسؤول عن عملية البناء الضوئي.
- يعمل كمحفز للعديد من الإنزيمات المهمة داخل النبات، مما يحسن التمثيل الغذائي.
- يساهم في تكوين الأحماض النووية DNA و RNA وبالتالي زيادة النشاط الحيوي ومعدل الانقسام الخلوي.
- يحسن امتصاص العناصر الكبرى والصغرى ويرفع كفاءة النمو الخضري والإنتاج.
- يعزز من مقاومة النبات للإجهادات البيئية مثل الحرارة والجفاف.
- سهل الذوبان وسريع الامتصاص، ويمكن استخدامه لجميع أنواع المحاصيل الزراعية ونظمة الري المختلفة.

معدلات الاستخدام:

٤-٦ كجم / فدان مع ماء الري

٥ جرام / لتر

Advantages :

- Magnesium is an essential element for forming the chlorophyll molecule, vital for photosynthesis.
- Acts as a cofactor for many enzymes, enhancing plant metabolism.
- Contributes to the synthesis of nucleic acids (DNA and RNA) and promotes cell division and growth.
- Improves absorption of macro and microelements, increasing vegetative growth and yield.
- Strengthens plant resistance against environmental stress such as heat and drought.
- Fully soluble, rapidly absorbed, and suitable for all agricultural crops and all irrigation systems.



Usage rate: 4 - 6 kg/acre with irrigation water 5 g/L
Package weight: 25 Kg

وزن العبوة: ٢٥ كيلو

